
 

 

 
 
 

Biedrība “Latvijas Handbola federācija” 
Padomes sēde 

Sēdes protokols nr.1  
 
Sēdes norises laiks: 2022.gada 8. februārī, plkst. 16.00 Online režīmā, Zoom vietnē 
Sēdi beidz: 18:05 
Sēdi vada: LHF prezidente Ivita Asare 
Sēdē piedalās: Padomes locekļi: Ronalds Pambakers, Anita Puncule, Raitis Puriņš, Linda 
Karloviča, Edgars Korzāns, Zigmunds Mickus 
Pieaicināti: Līga Bīriņa (LHF ģenerālsekretāre) 
 
Protokolētāja: Līga Bīriņa 
 
Darba kārtība: 
 
1. Darba kārtības apstiprināšana 
2. 2021.gada 16.novembra un 30.novembra padomes sēžu protokola apstiprināšana 
3. LHF ģenerālsekretāra atskats uz paveikto un aktualitātēm 
4. Vīriešu izlases aktualitātes: 

1. Finanšu atskaite par izlietoto finansējumu 
2. Galvenā trenera atskaite un izvērtējums 
3. Galvenā trenera darbības un sasniegto rezultātu izvērtējums, jautājuma izskatīšana 

par turpmāko sadarbību 
5. Visu izlašu plāns 2022.gadam 
6. Aktualitātes par EČ organizēšanu Rīgā, Latvijā 
7. Kārtējās biedru sapulces sasaukšana  

1. Gada pārskata apstiprināšana 
2. Izmaiņas statūtos 

8. Citi jautājumi 
1. Handbola forums 
1. Padomes priekšsēdētāja vietnieka nozīmēšana un 2 viceprezidentu iecelšana. 

 
1. LHF Padome vienbalsīgi apstiprina darba kārtību.  
2. LHF Padome vienbalsīgi apstiprina 27.septembra padomes sēdes protokolu. 
3. LHF ģenerālsekretāres Līgas Bīriņas atskaite par biroja aktualitātēm, darbinieku 

lietderība un pienesums federācijā. Latvijas čempionāta aktualitātes un 2022./23 
gada sezonas nolikuma projekts. Pārtraukta sadarbība ar Latvijas izlases fiziskās 
sagatavotības un fizioterapijas pakalpojumu sniedzēju ĒVFizioFit. Dobeles novada 
pašvaldība piešķir Latvijas Handbola federācijas izlases vajadzībām 165 stundas 
sporta bāzes nomai. Pludmales handbola aktualitātes.  

 
Diskusijā iesaistās L.Karloviča, Z.Mickus, I.Asare, A.Puncule, R.Pambakers 
 
Sandris Veršakovs pievienojas Zoom 



 

 

 
4. Vīriešu izlases aktualitātes 

 
4.1. Latvijas izlases trenera Sandra Veršakova atskaite par Latvijas vīriešu izlases sniegumu 
Pasaules čempionāta kvalifikācijas spēlēs Faro salās un Eiropas čempionāta kvalifikācijas 
spēles ar Bulgārijas izlasi.  

Diskusijā iesaistās: I.Asare, Z.Mickus, R.Pambakers,  

4.2. R.Puriņš izklāsta situāciju par Latvijas izlases sniegumu, komandas ķīmiju. 

Diskusijā iesaistās: I.Asare, E.Korzāns 

E.Korzāns un R.Puriņš pamet padomes sēdi 16.59 

4.3. L.Bīriņa piedāvā divus variantus Latvijas izlases trenera amatam:  

a) Īstermiņa mērķis – izlases treneris uz sabraukumiem; 

b) ilgtermiņa mērķis – speciālists, kurš strādā uz vietas, izstrādā programmu un darbojas 
ar klubiem (klubos ir speciālists, treneris, kurš ir galvenais koordinators), izstrādā sistēmu 

Diskusijā iesaistās: I.Asare, L.Karloviča, Z.Mickus, R.Pambakers, A.Puncule, I.Asare, L.Bīriņa 

LHF Padome uzdod LHF Valdei apzināt Latvijas izlases trenera kandidātus, sākotnēji 
īstermiņa mērķa realizācijai.  

5) LHF Biedru sapulce 25.03.2022 klātienē, Gada pārskata apstiprināšana, statūtu izmaiņas, 
prezidents saņem atalgojumu.   

Diskusijā iesaistās: L.Bīriņa 

6) LHF Handbola forums norisināsies 26.februārī, VEF Riga Hotel, foruma plāns ir 
izstrādāts, pieteikumi izstrādāti. L.Bīriņa izskaidro foruma plānoto struktūru.  

Diskusijā iesaistās: I.Asare, A.Puncule, L.Karloviča, R.Pambakers.  

I.Asare sēdes noslēgumā informē par aktuālo finanšu jautājumos.  

Sēde beidzās 18:05 
Sēdei veikts video ieraksts.  


